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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, lep pozdrav vsem skupaj. Na kratko še z moje strani nekaj 
informacij in zaključkov s pravkar končane seje Partnerskega sveta. Bili sta dve glavni točki. Prva, je 
predstavitev makroekonomske pozicije Slovenije glede na nekatere trende v zadnjem času. Pri tej točki so 
sodelovali tudi nekateri ministri, predsednik Strateškega sveta za gospodarski razvoj in direktor UMAR-ja. 
Druga tema je bila neka ocena delovanja partnerstva v tem letu - kjer smo pregledali zakone, ki so bili 
usklajeni, zakone, ki niso bili usklajeni - in skušali iz tega potegniti neko povprečje.  
 
Če začnem pri zadnji temi - pri prvi točki ni bilo zaključkov - lahko rečem, da je tudi moja ocena, da je 
Partnerstvo za razvoj v letošnjem letu dalo v glavnem pozitivne rezultate. Večina zakonov, ki smo jih 
obravnavali - obravnavali smo vse tiste, za katere so partnerji smatrali, da so relevantni za hitrejši razvoj 
Slovenije - je bila usklajenih tudi z največjo opozicijsko stranko. Nekateri niso bili - to obžalujemo. Bilo je tudi 
veliko zakonov, kjer ni bilo popolne uskladitve, ni pa tudi bilo kakšnega zelo velikega nasprotovanja. Po naših 
ocenah so uskladitve, ki so bile dosežene že v lanskem letu, pri spremembi davčne zakonodaje; soglasje, ki je 
bilo doseženo pri reformi trga dela oziroma pri uskladitvi Zakona o delovnih razmerjih in uskladitve, ki zdaj 
potekajo v zvezi z delom pokrajinske zakonodaje, strateškega pomena.  
 
Glede davčne zakonodaje obžalujemo, da se sedaj pojavljajo - tudi v največji opozicijski stranki - nekatere 
napačne interpretacije. Glede neusklajenosti naj povem, da je tudi pri zakonu o dohodnini, ki je zdaj predmet 
največjih očitkov, vlada upoštevala predlog Socialnih demokratov in sprejela kompromis v zvezi z najvišjo 
davčno stopnjo pri dohodnini. Tako, da ne drži, da je vlada sprejela neke ukrepe, ki so razbremenili predvsem 
bogate in zapostavljajo revne. Sprejeli smo kompromis, na podlagi predloga SD. Tudi rezultati niso takšni, kot 
se zdaj očita. To je jasno razvidno tudi iz dohodninske politike, ki se vodi v tem letu.  
 
Mislim, da so že nekateri pred menoj opozorili na šum ali zaplet, ki je nastal pri usklajevanju resolucije o 
visokem šolstvu. Ta resolucija je bila v celoti usklajena, tako z vsemi partnerji v civilni družbi kot tudi z največjo 
opozicijsko stranko SD. O tem obstaja verodostojen dokument, podpisan s strani podpredsednika največje 
opozicijske stranke. Vendar ta dogovor ni bil spoštovan. Po naši oceni je to ena najhujših kršitev znotraj tega 
sodelovanja in v veliki meri je ta kršitev ogrozila verodostojno sodelovanje znotraj partnerstva. Danes smo 
skušali te stvari razčistiti in upam, da se podobna neverodostojnost ne bo več ponovila.  
 
Do zapleta je prišlo tudi pri zakonu o Zavarovalnici Triglav. Zakonu, ki je zdaj predmet zahteve Državnega 
sveta za referendum. Tukaj je bil koncept zakona usklajen, do razhajanj je prišlo pri manj pomembnih 
zadevah, zato pač obžalujemo, da opozicijska stranka zdaj podpira referendum proti zakonu, čeprav zakon 
izhaja iz koncepta, ki je bil znotraj partnerstva usklajen. Na tem pogovoru se je pokazalo, da gre v veliki meri 



 

Gregorčičeva 20-25, 1000 Ljubljana, Slovenija, telefon: 01 / 478 10 00, telefaks: 01 / 478 17 21, http://www.kpv.gov.si 

 

za tehnični nesporazum. Jaz upam, da bo to tudi javno povedano - glede na to, da padec tega zakona 
pomeni, da ne bo nobene rešitve in da bodo zaradi tega dejstva prikrajšani predvsem slovenski upokojenci.  
 
Torej, na podlagi tega, kar je bilo danes rečeno, mislim - to ni samo moja ocena, ampak je neka skupna 
ocena - da projekt na podlagi dosedanjih rezultatov velja nadaljevati, da nas čaka po sprejetju zakona o 
delovnih razmerjih in pokrajinske zakonodaje, vsaj še en izziv enakega ranga. To je zakon o participaciji 
zaposlenih na dobičku. Usklajevanje v zvezi s tem zakonom se pričenja v naslednjih dneh in tednih. To 
predstavlja velik izziv, glede na to, da lahko s tem zakonom odgovorimo tudi na nekatere probleme in dileme, 
ki se pojavljajo v zvezi z aktualno ekonomsko situacijo v Sloveniji, pa tudi na zahteve, ki se pojavljajo znotraj 
dialoga socialnih partnerjev.  
 
Še glede prve teme. Na »Partnerskemu svetu« smo predstavili aktualno makroekonomsko sliko Slovenije in 
trende. Večinoma je šlo za nekoliko bolj poglobljeno predstavitev, kot jo je vlada opravila tudi ob predstavitvi 
proračunskih dokumentov za naslednji dve leti. Splošna ocena je bila, da so trendi dobri. Relativno 
zaskrbljujoč je samo trend povezan z inflacijo. Tukaj je prišlo - čeprav nismo sprejemali formalnih zaključkov - 
do visoke stopnje soglasja, da so tukaj potrebni ukrepi, ki dolgoročno ne bodo ogrožali doseganje strateških 
ciljev iz Strategije razvoja Slovenije. Mislim, da so v zvezi s tem tudi predhodniki za to govornico povedali 
enako. 
 
 


